
Výber z e‐mailov 

From: Jaroslava Kaňuchová Pátková [mailto:zvhv@zvhv.sk]  
Sent: Wednesday, July 24, 2019 9:25 AM 
To: 'Miso K' 
Cc: 'Celleng Ondrej'; 'Info@mrvastanko.sk'; 'waldner@vinotop.sk'; 'lvitek4@gmail.com'; 
'kruppe@hubertsekt.sk'; 'Jaro Ostrožovič'; 'pdsenkvice@stonline.sk'; 'igor.mancel@unitedindustries.sk'; 
'stefan.kilarsky@purgina.sk'; 'obchod@jmvinar.sk'; 'Ing. Ľudovít Bránecký' 
Subject: RE: Odborne stanovisko KALNE VINA  

Vážený pán Kuropka,  

Dovoľujem si Vás požiadať, aby ste sa prestali vyhrážať mne aj kolegom vinárom. Váš e‐mail dávam ako 
podnet na trestné stíhanie vyhrážania proti mojej osobe, zároveň som požiadala prezídium, aby sa tým 
začalo zaoberať.   

Čo sa týka odbornosti – Zväz je DOBROVOĽNÉ združenie vinohradníkov a vinárov. Ak kolegovia vinári po 
dlhoročných skúsenostiach vyjadria svoj názor, že sú proti tomu, aby sa povolili uvádzať na trh zakalené 
vína, majú na to právo a rovnako aj dôvody, ktoré k tomu uvádzajú. A ja ako reprezentant Zväzu som 
viazaná stanoviskom Zväzu, v tomto prípade prezídia, ktoré uvedený názor schválilo jednomyseľne. Ide 
o nezáväzné stanovisko a vyjadrenie názoru väčšiny vinohradníkov a vinárov. Ak so stanoviskom 
nesúhlasíte, máte možnosť v zmysle Stanov vystúpiť zo Zväzu.   

Čo sa týka legislatívy, každý členský štát má právo mať prísnejšiu legislatívu, rovnako je to aj v prípade 
trhu s vínom, to znamená, že Slovenská republika má právo mať prísnejšiu legislatívu v oblasti 
vinohradníctva a vinárstva ako stanovuje Nariadenie 1308/2013. Ak sa Slovenská republika rozhodne, že 
zákonom zakáže, aby sa uvádzali zakalené vína do obehu, je to rozhodnutie SR a treba ho rešpektovať.  

S pozdravom 

Ing.Jaroslava Kaňuchová Pátková, PhD. 

výkonná riaditeľka  

Zväz vinohradníkov a vinárov Slovenska 

Pražská 15 

811 04 Bratislava  

mobil: 0903 125 217 

www.salonvin.sk 

  



From: Miso K [mailto:kuropka@gmail.com]  
Sent: Tuesday, July 23, 2019 11:11 PM 
To: Jaroslava Kaňuchová Pátková 
Subject: Re: Odborne stanovisko KALNE VINA 

  

Dakujem za odpoved, 

V tejto suvislosti  by som Vas chcel upozornit na jednu suvislost. 

Stanovisko Prezidia pre mna nepodstatne. 

Ja pojdem po krku tomu, co nedodrzal odbornu starostlivost. Pani riaditelke. 

Ak mi sposobila skodu. Co mi preukazatelne sposobila, Pretozem, ako moj plateny reprrezentant 
tvrdi, ze to, co vyrabam je ilegalne. Bez toho, aby to so mnou konzultovala, Naopak, mam 
dokazy o tom, ze kona proti mojim zaujmom. 

Ak statna spochybni kalnost mojich vin, pojdemp po krku tym, ktory to osobne sposobilibst. 

Pretoz Vasa interpretacia je v rozpore s EU legislativou. A nema oporu v legislative.A ked to 
budete hnat do extremiu. tak Vas strapnim. 

Lets play this game! 

Kuropka  

ut 23. 7. 2019 o 19:31 Jaroslava Kaňuchová Pátková <zvhv@zvhv.sk> napísal(a): 

Dobrý deň,  

Čo sa týka kontroly vína bez zemepisného označenia požiadali sme ministerstvo o vydanie stanoviska, 
pretože ono je orgánom zodpovedným za kontrolu sektora.  

Čo sa týka stanoviska Zväzu k uvádzaniu zakalených vín na trh, to bolo schválené na zasadnutiach 
prezídia v júni 2018 a februári 2019 a Zväz nesúhlasí s uvádzaním zakalených vín do obehu. Čo sa týka 
autentických vín, súhlasí prezídium s ich uvádzaním na trh, s povolením mierneho sedimentu ale trvá na 
ich definícii a certifikácii. V tomto prípade navrhujeme, aby sa uskutočnila novela zákona a certifikácia 
pozostávala iba z analytickej časti.  Aj keď podľa môjho názoru by bolo potrebné celý systém certifikácie 
zmeniť.  

Každopádne Váš návrh opätovne predložím na rokovanie prezídia.   

S pozdravom 

  



Ing.Jaroslava Kaňuchová Pátková, PhD. 

výkonná riaditeľka  

Zväz vinohradníkov a vinárov Slovenska 

Pražská 15 

811 04 Bratislava  

mobil: 0903 125 217 

www.salonvin.sk 

  

From: Miso K [mailto:kuropka@gmail.com]  
Sent: Monday, July 22, 2019 10:33 AM 
To: Jaroslava Kaňuchová Pátková 
Subject: Odborne stanovisko KALNE VINA  

Dobry den, 

Nakolko uplynulo vela casu od vtedy, co Valne Zhromazdenie poverilo Prezidium k 
vypracovaniu odborneho stanoviska tykajuceho sa kalnych vin, by som sa chcel informovat, 
kedy bude vypracovane? 

Rozumiem, ze to nie je jednoduche. Naopak, velmi komplikovane. Kedze som vinar s 
pravnickym vdelanim, ktory predava kalne vina do celeho sveta, cim sirime dobre meno 
slovenskeho vina bez akejkolvek Vasej podpory, som kedykolvek pripraveny poskytnut Vam vo 
volnom case a zadarmo odbornu pomoc a vysvezlit Prezidiu principy europskej legislativy. 

S priatelskym pozdravom 

Kuropka 

--------------------------------------------------------------------------------------
 

Mohli by ste konečne prestať klamať! 
 
Pán celleng. 
 
Koho reprezentujete, movino?  
 
V movine nie ste ani vlastník, ani konateľ. Dôchodca. 
 
Autencki vinári vam ukázali ako sa veci majú  



   
Na pôde sppk bolo jednanie, kde dve vinárstva dokázali vás amaterizmus. 
 
Že sa nehanbite! Namiesto toho, aby sme si ako rodina užívali advent. Chodili na vianočné trhy. 
Boli spolu. Sme museli riešiť to, čo pani patkova na nás ďalej vymysli. 
 
Keď čítam vás email, hanbím sa, ze som Slovenky vinar 
 
Odoslané z iPhonu 
 
Dňa 18. 12. 2019 o 12:49 užívateľ Jaroslava Kaňuchová Pátková <zvhv@zvhv.sk> napísal:. 

Vážení členovia Zväzu,   

Včera sa na pôde SPPK uskutočnilo stretnutie so zástupcami firmy Slobodné vinárstvo, s.r.o., 
ktorí vzniesli námietky voči pripomienkam schváleným prezídiom Zväzu. Zväz rovnako aj SPPK 
potvrdili, že vedia, že ide o pripomienky nad rámec Vyhlášky, ale je to bežná prax, aby sa 
upozornilo na neriešenie problémov.  

Nakoľko pripomienky idú nad rámec Vyhlášky, prezídium rozhodlo, že dve z nich dá ako 
všeobecné pripomienky, ktoré treba riešiť novelou zákona o vinohradníctve a vinárstve. Dve 
pripomienky ostanú ako zásadné. SPPK stiahne 3 zásadné pripomienky a Zväz bude dávať 4 
pripomienky – dve všeobecné a dve zásadné. Pripomienky posielam v prílohe.   

  

Zástupcovia Slobodného vinárstva, s.r.o. by radi uskutočnili stretnutie aj s prezídiom a členmi 
Zväzu.  

Toto stretnutie spojíme so stretnutím k problematike Strategického plánu, predpokladaný termín 
23.január 2019, ešte potvrdím.  

S pozdravom  

Ing.Jaroslava Kaňuchová Pátková, PhD. 

výkonná riaditeľka  

Zväz vinohradníkov a vinárov Slovenska 

Pražská 15 

811 04 Bratislava, mobil: 0903 125 217 

<Novela 350_Pripomienky18122019.docx> 
 



Výber zo sociálnych sietí 
 

 

 
 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

zaciatok okt 2018 

HRADY Z PIESKU  

RAZ SKONCIA V MORI (zabudnutia) 

 

Nastastie uz na Slovensku existuje nova generacia vinarov, ktora to s vinom mysli skutocne vazne, vybrala sa do 

sveta, ich vina su svetom chcene a respektovane. Aj sa vo svete predavaju. Su zalistovane v michelinskych 

restauraciach. Pisu o nich uznavani nezavisli zahranicni novinari.  

 

V porovnani s tym, je tento clanok trapny PR joke. Oslava priemernosti.  

 

ALE AJ TAK: ĎAKUJEME VÁM ZA RYBY! 

 

https://youtu.be/OFj6T6vsGjc 

 
z 2017: 

 

https://www.youtube.com/watch?v=XBhTE1WTfFs&feature=youtu.be&fbclid=IwAR3NZjJ1zkPSxlUFnrZo

p8xUSx9mKqtKzyAaZiFTVNSrehzGmmyNX6dyIMo 

 


